



Protokoll för styrelsemöte S12/24

Närvarande

Styrelsen

Ordförande	Axel Andersson	E21
Kontaktor	Tobias Ljungholm	E23
Cafémästare	Julia Nilsson	BME21
Förvaltningschef	Erik Almér	E23
Informationschef	David Dahlin	E22
Krøggare	Harald Fränne	E23
Øverphøs	Simon Bondesson	E22
Näringslivsordförande	Martin Hansson	E23
Entertainer	Liam Liljeqvist	E21
Pengamästare	Enar Sundgren	E22
Sexmästare	Lisa Elmlund	E23
Studierådsordförande	Emil Sjöland	E20

Adjungerade

Kårrepresentant	Axel Svensson		
Vice cafemästare	Alva Wittenmark	BME22	
Vice entertainer	Maja Brönmark Åkesson	BME23	
Inköps- och lagerchef	Theo Hemert	E23	Närvarande t.o.m. §15K

Protokoll

- §1 OFMÖ** **Beslut**
Ordförande Axel Andersson förklarade mötet öppnat kl 17:14.
- §2 Val av mötesordförande** **Beslut**
Axel Andersson valdes till mötesordförande.
- §3 Val av mötessekreterare** **Beslut**
Tobias Ljungholm valdes till mötessekreterare.
- §4 Val av justeringsperson** **Beslut**
David Dahlin valdes till justerare.
- §5 Godkännande av tid och sätt** **Beslut**
En del propositionsförslag inkom sent till mötet men på grund av dess essentiella natur bör de lyftas ändå.
Tid och sätt godkändes.
- §6 Adjungeringar** **Beslut**
Mötet beslutade att adjungera samtliga under avsnittet *Adjungerade* i protokollet.
- §7 Godkännande av dagordningen** **Beslut**



Tobias yrkade på att lägga till ny punkt 14E "Åskan om pengar för ersättning av förstörd symaskin".

Tobias yrkade på att lägga till ny punkt 15N "Utskottsrevision".

Tobias yrkade på att lägga till ny punkt 15O "Funktionärsbeskrivningar i förvaltningsutskottet".

Tobias yrkade på att lägga till ny punkt 15P "Inköp av ny skrivare".

Tobias yrkade på att lägga till ny punkt 15Q "Underhåll och renovering av sektionens lokaler".

Axel yrkade på att lägga till ny punkt 18 "Näst nästa styrelsemöte".

Föredragningslistan godkändes med samtliga yrkande.

§8 Föregående mötesprotokoll **Beslut**

Protokoll för S11 lades till handlingarna.

§9 Meddelanden **Information**

Valberedningen informerade om att en representant från de nyinskrivna valts in.

Liam informerade om funktionärstacket på lördag.

§10 Kåren informerar **Information**

Denna vecka är det speak up days.

ARKAD håller lunchföreläsningar denna veckan inför nästa veckas mäsas.

Det är valFM på söndag då ett antal heltidarposter på kåren ska väljas.

Fakturor från nollningen kommer denna veckan.

§11 Ekonomisk rapport **Information**

Looks good, LED-café går fett bra!

§12 Omvärldsrappport **Information**

Uppsala studentförening Elektroteknik har bjudit in oss till deras 10-års jubileum den 22-24 november.

Axel, Emil, Lisa och Simon kommer representera sektionen.

§13 Val samt stadfästade av funktionärer **Beslut**

A) Avsägelse

Inga avsägelse

B) Diod och halvledare

Martin Hansson valdes som halvledare.

Theo Hemert valdes som halvledare.

Algot Gradin valdes som halvledare.

Tindra Thelin valdes som halvledare.

Sarah Qaoud valdes som halvledare.

Axel Andersson valdes som diod.

Jeremy Hearfield valdes som diod.

Leo Guldåker valdes som diod.

Sara Eskelinen valdes som diod.



Johannes Auer valdes som diod.
Jonathan Ropars valdes som diod.
Martin Hansson valdes som diod.
Adam Göthberg valdes som diod.
Felix Lindberg valdes som diod.
Olivia Meijer valdes som diod.
Maja Brönmark Åkesson valdes som diod.
Hanna Vallin valdes som diod.
Liam Liljeqvist valdes som diod.
Gabriel Grenner valdes som diod.
Harald Fränne valdes som diod.
Irene Truong valdes som diod.
Ariana Haxha valdes som diod.
Alfred Morland valdes som diod.
Alva Wittenmark valdes som diod.
Alma Ohlsson Gard valdes som diod.
Philip Ovenlund valdes som diod.
Padma Srinidhi Athimoolam valdes som diod.
Yoana Lashkova valdes som diod.
Pontus Liljefors valdes som diod.
Olof Lundahl Ohlsson valdes som diod.
Mattias Lindskoug valdes som diod.
Elin Helmersson valdes som diod.
Erik Almér valdes som diod.
Theo Hemert valdes som diod.
Pontus Sjöstedt valdes som diod.
Erik Frisk valdes som diod.
Joel Gunnarsson valdes som diod.

C) Val av vakanta poster

Inga fyllnadsval

§14 Motioner

Beslut

A) Inköp av fuktmätare

Mötet gav Erik i uppdrag att först kolla med huset om det går att få en funktmätare innan budgeten används.

Mötet beslutade att bifalla motionen i sin helhet.

B) Öka budgeten till balkommittén

Mötet beslutade att föreslå till sektionsmötet att motionärerna lägger ner motionen för att yrka under budgetpropositionen istället.

Martin Hansson skriver motionssvar.

C) Omstrukturering av EBB och posten banan

Mötet beslutade att föreslå sektionsmötet att bifalla motionen i sin helhet.

Tobias Ljungholm skriver motionssvar.

D) Gör om prefmästare till köksmästare



Tobias yrkade på att lägga till raden "ansvarar för att specialkost inhandlas, samt att den tillagas på rätt sätt".

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

David yrkade på att lägga till raden "internt utse en köksmästare som hanterar specialkost".

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Mötet beslutade att föreslå sektionens mötet att bifalla motionen i sin helhet med tilläggsyrkande att ändra sista raden till "ansvarar för att specialkost inhandlas, samt att den tillagas på rätt sätt" samt att lägga till raden "internt utse en köksmästare som hanterar specialkost".

Tobias Ljungholm skriver motionssvar.

E) Åskan om pengar för ersättning av förstörd symaskin

Enar yrkade på att ändra att-satserna enligt nedan
att ersätta Elsa Westerdahl för reparation av hennes symaskin,
att budgeten sätts till 2000 kr, samt
att kostnaden belastar olycksfonden.

Simon jämkade sig yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade motionen i sin helhet.

§15 Propositioner

Beslut

A) Inköp av kamerautrustning

Erik yrkade på att ta bort "undertecknad som ansvarig" från sista att-satsen.

Erik jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att lyfta den framvaskade propositionen.

B) Nya glas i Edekvata

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

C) Inköp av riskokare och redskap till LED

Erik yrkade på att ta bort "undertecknad som ansvarig" från sista att-satsen.

Motionärerna jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att lyfta den framvaskade propositionen.

D) Reglementesändring under studierådsordförande

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

E) Flytta teknokrater från InfU till FvU

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

F) Ändring av olycksfondens beskrivning i reglementet

Erik yrkade på att ändra den första att-satsen till "kostnader i samband med olycksfall med personskador, personlig utrustning, sektionsrelaterade olyckor eller självrisk.



Erik jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att lyfta den framvaskade propositionen.

Axel yrkade på att ajuornera mötet i fem minuter till 18.30.

Mötet beslutade att bifalla Axels yrkande.

Mötet återupptogs kl 18:30.

G) Förtydliga 11:1 i reglementet

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

H) Välj filmare, fotografer och redakörer på valmötet

Axel yrkade på att ändra i sista att-satsen från "styrka" till "stryka".

Tobias jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att lyfta den framvaskade propositionen.

I) Ändra tidsramen för valprocessen

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

J) Införandet av ett årsmöte

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

K) Trivselråd och studerandeskyddsombud

Tobias yrkade på att att i första att-satsen under 7:A stryka "om alla pågående ärenden" samt att under 9:2:Q ändra från "alla pågående ärenden" till "likabehandlingsarbetet på sektionen".

Emil yrkade på att flytta de två sista satserna från Ekvivalent till "Trivselrådets skyldigheter" samt stryka den sista satsen under Likabehandlingsombud.

Motionärerna jämkade sig med yrkandena.

Mötet beslutade att lyfta den framvaskade propositionen.

Axel yrkade på att ajournera mötet till 19:40.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Mötet återupptogs 19:41.

L) Verksamhetsplansförslag för verksamhetsåret 2025

Emil yrkade på att ändra under Studierådet enligt nedan:

Plan

- Synliggöra studiebevakning och dess resultat.
- Verka för att synliggöra utbildningsbevakarens Klaga-formulär.
- Kontinuerligt anordna och utvärdera studiesociala evenemang.
- Verka för hög svarsfrekvens på CEQ-enkäterna.
- Aktivt delta i och informera studenterna på sektionen om processen rörande Science Village.
- Verka för att synliggöra grundblocks- och avancerad nivå-mötena till sektionens medlemmar.



- Samla in och framföra studenternas åsikter i programledningen E respektive BME och institutionsstyrelse EIT respektive BMT samt återkoppla resultaten i dessa instanser till studenterna.

Delmål

Utveckla pluggkvällarna utanför nollningen

Pluggkvällen är studierådets paradevenemang. De traditionsenliga fyra stycken som arrangeras under nollningen är alltid utmärkta och populära. Tyvärr har de inte fått samma genomslag utanför det. Detta gör att studierådet inte syns mycket under vårterminen. Målet är därför att förbättra denna situation genom att höja pluggkvällarnas kvalitet samt potentiellt arrangera fler. Det vore bra att etablera en plan för hur en pluggkväll som sker utanför nollningen ska gå till för att bli framgångsrik.

Utveckla studiebevakning på masternivå

Studierådet behöver få mer studiebevakning på masternivå. Återkoppling från studenter på masternivå måste förbättras. Utskottet ska därför utvärdera hur detta kan genomföras och vilka poster som kan tilldelas relevanta arbetsuppgifter. Om arbetsbelastningen av de nödvändiga insatserna är för hög att tilldela en nuvarande post kan en ny post behöva införas. Hur utskottet för nuvarande insamlar information från studenter inom utskottet kan komma att ändras för att även inkludera masterstudenter.

~~Utvärdera möjligheten att ge SRE-ledamöterna särskilda ansvarsområden~~ Utvärdera SRE-ledamöternas ansvarsområden

SRE-ledarmöter har diffusa arbetsuppgifter. Eftersom tydliga direktiv saknas krävs stort eget initiativ för att få ut något från posten. Därför är målet att utvärdera möjligheten att ge SRE-ledarmöter en ledning i vad de ska göra genom specifika arbetsuppgifter och ansvarsområden. Alternativt måste posten omarbetas för att engagera medlemmar som vill bedriva specifika frågor inom studiebevakningen. Ansvarsområden är ett bra sätt att göra SRE-ledamöter till en tydligare post vilket gör livet enklare för innehavarna. Det behöver dock ses över hur ansvarsområdena ser ut då arbetsfördelningen blev ojämn. Vissa områden borde kanske ha två eller fler ledamöter. Det kan alternativt behövas fler ansvarsområden. Det är även värt att undersöka hur mycket arbete som går att lägga över på ledamöterna genom ansvarsområden då detta avlastar studierådsordförande och vice.

Simon yrkade på att ändra under Nolleutskottet enligt nedan:

Plan

- Verka för att integrera internationella studenter i sektionen.
- Verka för en mångfald av aktiviteter.
- Efterlys förslag till förbättring kring nollningen från sektionens medlemmar.
- Förmedla en positiv attityd till studier.
- Verka för en sund alkoholkultur under nollningen och främja alkoholfria event.
- Håll god relation med andra **utskott**, sektioner och organisationer som berörs av nollningen.

Delmål

Utvärdera och omarbete överhøset arbetsbörda

Utskottet ska utvärdera hur øverhøset kan vidare avlastas med målet att göra den totala arbetsbördan rimlig.



Förebygga trakasserier

Utskottet ska tillsammans med studerandeskyddsombuden med likabehandlingsansvar konkretisera ett system för hur trakasserier och sexuella övergrepp på nollningsrelaterade evenemang förebyggs. Systemet som skapas ska vara användbar och tydlig till överlämning.

Inkludera studerandeskyddsombud med likabehandlingsansvar i phaddervalsprocessen

Inkludera studerandeskyddsombud med likabehandlingsansvar i phaddervalsprocessen på ett sätt som präglar valprocessen med ett jämlikhets- och likabehandlingsperspektiv.

Utveckla phørstärkarE

Utskottet ska utvärdera vilka arbetsuppgifter och uppdrag phørstärkarna kan ta under nollningen. Med hjälp av phørstärkarna är målet att utskottet ska ha den tid och resurser som önskas till evenemangsplanering under nollningen.

Sätta upp ett tydligt system att få kritik från phaddervalet

Utifrån material från årets nollningsutvärdering kan detta delmål konkretiseras.

Tobias yrkade på att under cafemästeriets delmål lägga till ”Cafemästeriets verksamhet fungerar adekvat, således fodras inget delmål”.

Axel yrkade på att i sista satsen under sexmästeriet ändra från ”låg” till ”hållbar”.

Styrelsen jämkade sig med yrkandena.

Mötet beslutade att lyfta den framvaskade propositionen.

M) Budgetförslag till verksamhetsåret 2025

David yrkade på att ändra budgetbeskrivningen för INFU01 ”HeHE” till ”avser kostnader för tryck och lansering av HeHE.”

Axel yrkade på att under budgetbeskrivningen för SEK01 ”Bal” stryka andra meningen.

Enar yrkade på att ändra budgetbeskrivningen för olyckfonden till ”Målet med olycksfonden är att sektionen ska ha en buffert för att kunna täcka kostnader för olycksfall med personskador, skador av personlig egendom och självrisk, samt andra olyckor som medför en större kostnad i samband med sektionsverksamhet.”

Styrelsen jämkade sig med yrkandena.

Mötet beslutade att lyfta den framvaskade propositionen.

N) Utskottsrevision

Erik yrkade på att ta bort strykningen av Ouveraller under FvU.

Mötet beslutade att lyfta den framvaskade propositionen.

O) Funktionärsbeskrivningar i förvaltningsutskottet

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

P) Inköp av ny skrivare

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

Q) Underhåll och renovering av sektionens lokaler



Axel yrkade på att ändra första att-satsen till "underhålla, renovera och utveckla sektionenslokaler,"

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att lyfta den framvaskade propositionen.

§16 Beslutsuppföljning **Beslut**

Emil yrkade på att stryka "SRE-märken" från beslutsuppföljningen.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

David yrkade på att skjuta upp beslutsuppföljningen för "Trafikljus" till S13.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

§17 Nästa styrelsemöte **Beslut**

Mötet beslutade att nästa styrelsemöte ska äga rum 2024-12-09 12.10 i E:1123.

§18 Näst nästa styrelsemöte **Beslut**

Mötet beslutade att näst nästa styrelsemöte ska äga rum 2024-12-10 12.10 i E:1123.

§19 Övrigt **Diskussion**

Punkten protokollfördes inte

§20 OFMA **Beslut**

Axel Andersson förklarade mötet avslutat kl 20:48.

Axel Andersson
Mötesordförande

Tobias Ljungholm
Mötessekreterare

David Dahlin
Justerare